
A U R K I B I D E A

F SAILA:
Galderak:
—Galdera, garbiketa-zerbi tzuen kontratazio publikoei buruzko azterlanaren emai tzei buruzkoa. Ainhoa
Unzu Gárate andreak egin du (3. or.).

—Galdera, jakiteko ea Nafarroako Gobernuak zer urra ts egin dituen zerbi tzuguneei eta gasolindegiei buruz-
ko araudia bete tzen dela egiazta tzeko ikuskapen-ekin tzak egiteari buruzko erabakia bete tzeko. Carlos
Couso Chamarro jaunak egin du (3. or.).

—Galdera, Decathlonek Nafarroan duen logistika-zentroaren deslokalizazioari buruzkoa. Carlos García
Adanero jaunak egin du (4. or.).

—Galdera, Nafarroako AHTari dagokionez Sustapeneko ministroak egindako adierazpenei buruzkoa. María
Luisa De Simón Caballero andreak egin du (5. or.).

—Galdera, Nafarroako Administrazio Publikoetan euskararen erabilera arau tzen duen Foru Dekretuaren
zirriborroari buruzkoa. Dabid Anaut Peña jaunak egin du (5. or.).

—Galdera, jakiteko ea Nafarroako Gobernua zer egiten ari den Kayabako 100 langile kalera tzea ekiditeko. 
Guzmán Miguel Garmendia Pérez jaunak egin du (6. or.).

—Galdera, jakiteko ea Nafarroako Gobernua zer egiten ari den Decathlonen logistika-zentroaren deslokali-
zazioa ekiditeko. Guzmán Miguel Garmendia Pérez jaunak egin du (6. or.).

—Galdera, Nafarroako Foru Komunitatearekiko enpresa-konfian tzaren indizea jai tsi izanari buruzkoa. Guz-
mán Miguel Garmendia Pérez jaunak egin du (7. or.).

—Galdera, 2017ko lehen hiruhilekoan Nafarroako Foru Komunitatean sartu eta irten diren enpresei dago-
kienez Gobernuak egiten duen balorazioari buruzkoa. Guzmán Miguel Garmendia Pérez jaunak egin du
(7. or.).

—Galdera, Nafarroako Merkatari tza Moderniza tzeari buruzko IV. Planari buruzkoa. Guzmán Miguel Gar-
mendia Pérez jaunak egin du (8. or.).

—Galdera, Osasunbidea-Nafarroako Osasun Zerbi tzuaren zaharki tze teknologikoari buruzkoa. Guzmán
Miguel Garmendia Pérez jaunak egin du (9. or.).

—Galdera, Mercadonak Mena Supermercados xurga tzeari buruzkoa. Guzmán Miguel Garmendia Pérez jau-
nak egin du (9. or.).
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—Galdera, osasun arloko prestazioetarako eta hi tzarmenetarako aurrekontu-partidari buruzkoa. Sergio Sayas
López jaunak egin du (10. or.).

—Galdera, Nafarroako sinboloen defentsari buruzkoa. Carlos García Adanero jaunak egin du (10. or.).
—Galdera, manifesta tzeko eskubideari buruzkoa. Carlos García Adanero jaunak egin du (11. or.).
—Galdera, ikus-en tzunezkoen ekoizpenerako 2017ko lagun tzen deialdiari buruzkoa. Dabid Anaut Peña jau-
nak egin du (11. or.).

—Galdera, 110/1986 Foru Dekretuaren aldaketari buruzkoa. María Asunción Fernández de Garayalde Laz-
kano Sala andreak egin du (12. or.).

—Galdera, Nafarroako Ospitaleguneko sukaldeak publikoak bihurtzeko erabakiari buruzkoa. Javier García
Jiménez jaunak egin du (13. or.).

—Galdera, Nafarroak Estatuari ordaindu beharrekoa ezar tze aldera egiten ari den Hi tzarmen Ekonomikoaren
negoziazioari buruzkoa. Laura Lucía Pérez Ruano andreak egin du (13. or.).

—Galdera, Villafranca-Azkoien eta Azkoien-Erriberri tarteetako AHTaren obra-proiektuei buruzkoa. Adolfo
Araiz Flamarique jaunak egin du (14. or.).

—Galdera, itunpeko irakaskun tzaren gainean Nafarroako Gobernuak daukan jarrera politikoari buruzkoa. 
José Javier Esparza Abaurrea jaunak egin du (15. or.).

—Galdera, Errepublikaren bandera para tzeagatik Gobernuaren Ordezkari tzak udal ba tzuen aurka jarritako
salaketari buruzkoa. José Miguel Nuin Moreno jaunak egin du (15. or.).

—Galdera, Nafarroako Foru Komunitatean eskola uzteari buruzkoa. Carlos Gimeno Gurpegui jaunak egin
du (16. or.).

—Galdera, Buztin txuriko ikaste txe publikoko obren egoerari buruzkoa. Isabel Aramburu Bergua andreak
egin du (16. or.).

—Galdera, Familiari lagun tzeko II. Planari buruzkoa. Ana María Beltrán Villalva andreak egin du (17. or.).
—Gal de ra, Nafarroako Foru Komunitatearen Plan Zuzendari berriari buruzkoa. Gal de ra erre ti ra   tzea (18. or.).
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F saila:
GALDERAK

Galdera, garbiketa-zerbi tzuen kontratazio publikoei buruzko azterlanaren
emai tzei buruzkoa.

AINHOA UNZU GÁRATE ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea Ainhoa Unzu Gárate
andreak aurkeztutako galdera, garbiketa-zerbi -
tzuen kontratazio publikoei buruzko azterlanaren
emai tzei buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Nafarroako Alderdi Sozialista talde parlamenta-
rioari a txikitako Ainhoa Unzu Gárate andreak,
Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren
babesean, honako galdera hau egiten du, Osoko
Bilkuran ahoz eran tzun dakion:

2017ko o tsailaren 2an, Parlamentuak aho
batez one tsi zuen mozio bat, Nafarroako Gober-
nua premia tzen zuena garbiketa zerbi tzuen kon-
tratazio publikoari buruzko  txosten bat egin zezan,
mozio hori one tsi eta hiru hilabeteko epean. Noiz
izanen ditugu azterlan horren emai tzak?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 10ean

Foru parlamentaria: Ainhoa Unzu Gárate

Galdera, jakiteko ea Nafarroako Gobernuak zer urra ts egin dituen zerbi -
tzuguneei eta gasolindegiei buruzko araudia bete tzen dela egiazta tzeko
ikuskapen-ekin tzak egiteari buruzko erabakia bete tzeko.

CARLOS COUSO CHAMARRO JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea Carlos Couso Chama-
rro jaunak aurkeztutako galdera, jakiteko ea Nafa-
rroako Gobernuak zer urra ts egin dituen zerbi -
tzuguneei eta gasolindegiei buruzko araudia

bete tzen dela egiazta tzeko ikuskapen-ekin tzak
egiteari buruzko erabakia bete tzeko.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza
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Galdera, Decathlonek Nafarroan duen logistika-zentroaren deslokaliza-
zioari buruzkoa.

CARLOS GARCÍA ADANERO JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea Carlos García Adane-
ro jaunak aurkeztutako galdera, Decathlonek
Nafarroan duen logistika-zentroaren deslokaliza-
zioari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Nafarroako Gorteetako kide den eta Unión del
Pueblo Navarro (UPN) talde parlamentarioari a -
txikita dagoen Carlos García Adanero jaunak,
Legebil tzarreko Erregelamenduko 188. artikuluan
eta hurrengoetan ezarritakoaren babesean, hona-
ko galdera hau aurkezten du, Garapen Ekonomi-
korako kon tseilariak Osoko Bilkuran ahoz eran -
tzun dezan:

– Nafarroako Gobernuak inolako urra tsik egite-
ko asmorik al du, Decathlonek Nafarroan duen
logistika-zentroaren deslokalizazioa ekiditeko?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 11n

Foru parlamentaria: Carlos García Adanero

GALDERAREN TESTUA

Podemos-Ahal Dugu talde parlamentarioari
atxikitako foru parlamentari Carlos Couso Chama-
rro jaunak, Legebil tzarreko Erregelamenduan
xedatuaren babesean, honako galdera hau aur-
kezten du, Garapen Ekonomikorako kon tseilariak
hurrengo Osoko Bilkuran ahoz eran tzun dezan.

Legebil tzar honek, 2016ko irailaren 29an hartu-
tako erabakiaren bidez, Nafarroako Gobernua
premia tzen zuen “ikuskapen-ekin tzak bul tza di -
tzan, Foru Komunitateko zerbi tzuguneei eta gaso-
lindegiei buruzko araudia bete tzen dela egiazta -

tzeko, berariaz begiratuz 182/1997 Foru Dekretu-
ko 7. artikuluan xedatutakoa bete tzen dela”.

Zer jarduketa egin ditu Nafarroako Gobernuak
edo zure departamentuak erabaki hori bete tze
aldera? Zehazki: nahitaezkoa denez instalazioa-
ren ardura duen per tsona bat egotea gasolindegia
zerbi tzuan dagoen bitartean, ikuskapenik egin edo
zehapenik jarri al zaie betebehar hori bete tzen ez
duten gasolindegiei?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 10ean

Foru parlamentaria: Carlos Couso Chamarro
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Galdera, Nafarroako AHTari dagokionez Sustapeneko ministroak eginda-
ko adierazpenei buruzkoa.

MARÍA LUISA DE SIMÓN CABALLERO ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar  tzea María Luisa De
Simón Caballero andreak aurkeztutako galdera,
Nafarroako AHTari dagokionez Sustapeneko
ministroak egindako adierazpenei buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Izquierda-Ezkerrako foru parlamentarien elkar-
teko Marisa de Simón Caballero andreak, Nafarro-
ako Parlamentuko Erregelamenduan ezarritakoa-
ren babesean, honako galdera hau aurkezten du,
Nafarroako Gobernuak Osoko Bilkuran ahoz eran -
tzun dezan:

– Nafarroako Gobernuak zer balorazio egiten
du Sustapeneko ministro Iñigo de la Sernak joan
den maia tzaren 10ean Iruñean egindako adieraz-
penei buruz, zeinetan, Nafarroako AHTari dagokio-
nez, esan bai tzuen gaur egungo hi tzarmenean
diseinatuta dagoen obra eginen dela?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 11n

Foru parlamentaria: Marisa de Simón Caballero

Galdera, Nafarroako Administrazio Publikoetan euskararen erabilera
arau tzen duen Foru Dekretuaren zirriborroari buruzkoa.

DABID ANAUT PEÑA JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea Dabid Anaut Peña
jaunak aurkeztutako galdera, Nafarroako Adminis-
trazio Publikoetan euskararen erabilera arau tzen
duen Foru Dekretuaren zirriborroari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

EH Bildu Nafarroa talde parlamentarioari atxi-
kitako foru parlamentari Dabid Anaut Peñak,

Legebil tzarreko Erregelamenduan xedatuaren
babesean, honako ahozko galdera egin nahi du
Nafarroako Gobernuko Lehendakariak Osoko Bil-
kuran eran tzun dezan.

Nafarroako Gobernuak Nafarroako administra-
zio publikoetan euskararen erabilera arau tzen
duen dekretu-zirriborroa aurkeztu du berriki Admi-
nistrazioko Mahai Orokorrean. Azkeneko zirriborro
horretan, azkeneko hilabeteotan ezagutu ditugu-
nekin alderatuta, badaude aldaketa esangura tsu
ba tzuk, dekretuaren edukiari eta irismenari eragi-
ten diotenak.

Zein dira dekretuaren zirriborro ezberdinetan,
eta bereziki apirilaren azkeneko astean Adminis-
trazioko Mahai Orokorrean aurkeztutako azkeneko
ber tsioan, egin diren aldaketak erabaki tzeko eta
testuan  txerta tzeko irizpideak eta arrazoiak?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 11n

Foru parlamentaria: Dabid Anaut Peña
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Galdera, jakiteko ea Nafarroako Gobernua zer egiten ari den Kayabako
100 langile kalera tzea ekiditeko.

GUZMÁN MIGUEL GARMENDIA PÉREZ JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea Guzmán Miguel Gar-
mendia Pérez jaunak aurkeztutako galdera, jakite-
ko ea Nafarroako Gobernua zer egiten ari den
Kayabako 100 langile kalera tzea ekiditeko.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Nafarroako Alderdi Sozialista talde parlamenta-
rioari a txikitako Guzmán Garmendia Pérez jaunak,
Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren
babesean, honako galdera hau aurkezten du,
Osoko Bilkuran ahoz eran tzun dakion:

Kayaba (Kyb Steering Spain -KSS-) multinazio-
nal japoniarrak badu planta bat Orkoienen. Berriki
iragarri duenez, Nafarroan duen plantako ehun
langile inguru kaleratuko ditu, nahiz eta, bertako
langileek diotenez, eusteko ahalegin handia egina
egon jadanik.

Nafarroako Gobernua zer ari da egiten Kaya-
bako langile horien kalera tzea ekiditeko?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 11an

Foru parlamentaria: Guzmán Garmendia Pérez

Galdera, jakiteko ea Nafarroako Gobernua zer egiten ari den Decathlonen
logistika-zentroaren deslokalizazioa ekiditeko.

GUZMÁN MIGUEL GARMENDIA PÉREZ JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea Guzmán Miguel Gar-
mendia Pérez jaunak aurkeztutako galdera, jakite-
ko ea Nafarroako Gobernua zer egiten ari den
Decathlonen logistika-zentroaren deslokalizazioa
ekiditeko.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Nafarroako Alderdi Sozialista talde parlamenta-
rioari a txikitako Guzmán Garmendia Pérezek,

Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren
babesean, honako galdera hau aurkezten du,
Osoko Bilkuran ahoz eran tzun dakion:

Decathlon kirol-arropako kateak berriki iragarri
du 2018an Espainiako beste toki batera eramanen
duela egun Nafarroan duen logistika eta biltegira-
ko zentroa. Instalazio horiek Espainiako iparralde-
ko 23 zentrotara bana tzen dituzte beren produk-
tuak, 130etik gora per  tsonari ematen diete
enplegua, eta beste eragin fiskal eta zeharkako
ba tzuk ere badituzte.

Nafarroako Gobernuak zer neurri hartuko ditu,
Decathlonen logistika-zentro garran tzi tsu horren
deslokalizazioa ekiditeko?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 11n

Foru parlamentaria: Guzmán Garmendia Pérez
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Galdera, Nafarroako Foru Komunitatearekiko enpresa-konfian tzaren
indizea jai tsi izanari buruzkoa.

GUZMÁN MIGUEL GARMENDIA PÉREZ JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea Guzmán Miguel Gar-
mendia Pérez jaunak aurkeztutako galdera, Nafa-
rroako Foru Komunitatearekiko enpresa-konfian -
tzaren indizea jai tsi izanari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Nafarroako Alderdi Sozialistako Guzmán Gar-
mendia Pérezek, Legebil tzarreko Erregelamenduan
ezarritakoaren babesean, honako galdera hau aur-
kezten du, Osoko Bilkuran ahoz eran tzun dakion:

Estatistikako Institutu Nazionalaren datuen ara-
bera, enpresa-konfian tzaren indizea nazioko batez
bestekoaren azpitik dago azken hiru hiruhilekoe-
tan, eta hori ez da sekula gertatu erakunde horren
historikoan, 2013ko lehen hiruhilekotik ai tzineko
datuen arabera.

Nafarroako Gobernuak zer balorazio egiten du
Nafarroako Foru Komunitatean enpresa-konfian -
tzaren indizea jai tsi izanari buruz?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 11n

Foru parlamentaria: Guzmán Garmendia Pérez

Galdera, 2017ko lehen hiruhilekoan Nafarroako Foru Komunitatean sartu
eta irten diren enpresei dagokienez Gobernuak egiten duen balorazioa-
ri buruzkoa.

GUZMÁN MIGUEL GARMENDIA PÉREZ JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea Guzmán Miguel Gar-
mendia Pérez jaunak aurkeztutako galdera,
2017ko lehen hiruhilekoan Nafarroako Foru Komu-
nitatean sartu eta irten diren enpresei dagokienez
Gobernuak egiten duen balorazioari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Nafarroako Alderdi Sozialista talde parlamenta-
rioari a txikitako Guzmán Garmendia Pérezek,

Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren
babesean, honako galdera hau aurkezten du,
Osoko Bilkuran ahoz eran tzun dakion:

Orain dela gu txi argitaratu da Axesor
aholkulari tza-enpresaren  txosten berri bat, zeine-
an zehazten baita zein izan den Nafarroan 2017ko
lehen hiruhilekoan egoi tza soziala aldatu duten
enpresen negozio-zifraren zenbateko garbia.
Zehazki, enpresen kopuruari dagokionez saldo
positiboa gertatu dela aipa tzen da –bi enpresa–;
negozioaren emai tza, berriz, negatiboa izan dela
esaten da: -213.331.257 euro.

Nafarroako Gobernuak zer balorazio egiten du
Nafarroako Foru Komunitatean 2017ko lehen hiru-
hilekoan sartu eta irten diren enpresei dagokie-
nez?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 11n

Foru parlamentaria: Guzmán Garmendia Pérez
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Galdera, Nafarroako Merkatari tza Moderniza tzeari buruzko IV. Planari
buruzkoa.

GUZMÁN MIGUEL GARMENDIA PÉREZ JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea Guzmán Miguel Gar-
mendia Pérez jaunak aurkeztutako galdera, Nafa-
rroako Merkatari tza Moderniza tzeari buruzko IV.
Planari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Nafarroako Alderdi Sozialista talde parlamenta-
rioari a txikitako Guzmán Garmendia Pérezek,
Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren
babesean, honako galdera hau aurkezten du,
Osoko Bilkuran ahoz eran tzun dakion:

Nafarroako Merkatari tza Moderniza tzeko I.
Plana 2005eko udazkenean one tsi zen, eta
2007ra arteko indarraldia zuen. Plan horretan
honako hauek jaso tzen ziren: eskain tza komer -
tziala kon tsumi tzaileari eta eskari-tipologia ezber-
dinei egoki tzeko hautatutako formulak; merkatari -
tzaren lurralde-oreka bul tza tzea; udalen arda tz
gisa taxu tzea hiri-bilbeko merkatari tza; merkatari -
tza-formatuen arteko oreka; merkatari tzaren lehia-
kortasuna hobe tzea, prestakun tza egoki batetik

eta teknologia berrietatik abiatuta; eta  txikizkako
merkatari tza susta tzea Nafarroako bertako pro-
duktuaren bana tzaile gisa.

Lehendabiziko planaren ondotik, logikoa den
bezala, Nafarroako Merkatari tza Moderniza tzeko
II. Plana heldu zen, 2008tik 2011ra bitarteko inda-
rraldiarekin. Helburu ber tsuak zituen, baina nabar-
men handitu zen esleitutako diru-kopurua; izan
ere, 16 milioi euro zeuzkan, eta aurrekoak, aldiz,
6,6 milioi euro. Halaber, bigarren plana iraungita-
koan, Nafarroako Merkatari tza Moderniza tzeko III.
Plana one tsi zen, zeina 2015eko urrira arte egon
bai tzen indarrean.

Plan garran tzi tsu honek ez du jarraipenik izan
hirugarrenaz geroztik; halatan, 25.000 nafar baino
gehiagori enplegua ematen dien sektore bat,
BPGdaren ehuneko handi bat egiten duena, estra-
tegiarik gabe gelditu da,

2016ko o tsailaren 4an, sozialisten talde parla-
mentarioak galdera bat egin zuen Nafarroako
Merkatari tza Moderniza tzeko IV. Planari buruz, eta
orain arte ez du eran tzunik jaso.

Zer i zor zaio Nafarroako Merkatar i tza
Moderniza tzeari buruzko IV. Planaren taxu tzean
eta bete tzean ematen ari den a tzerapena? Zuze-
nean ukitutako elkarteak eta dendak normaltasu-
nez ari al dira jaso tzen lagun tzak? Behin onesten
denean, zer zuzkidura ekonomiko aurreikusten
da?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 11n

Foru parlamentaria: Guzmán Garmendia Pérez
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Galdera, Osasunbidea-Nafarroako Osasun Zerbi tzuaren zaharki tze tekno-
logikoari buruzkoa.

GUZMÁN MIGUEL GARMENDIA PÉREZ JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea Guzmán Miguel Gar-
mendia Pérez jaunak aurkeztutako galdera, Osa-
sunbidea-Nafarroako Osasun Zerbi tzuaren
zaharki tze teknologikoari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Nafarroako Alderdi Sozialista talde parlamenta-
rioari a txikitako Guzmán Garmendia Pérezek,
Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren
babesean, honako galdera hau aurkezten du,
Osoko Bilkuran ahoz eran tzun dakion:

Osasuneko kon tseilariak Osasunbidea-Nafa-
rroako Osasun Zerbi tzuaren zaharki tze teknologi-
koa kritikatu du orain tsu egindako deklarazio ba -
tzuetan.

Nafarroako Gobernuak zer neurri hartu du
Osasunbidea-Nafarroako Osasun Zerbi tzuaren
zaharki tze teknologikoa arin tzeko?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 11n

Foru parlamentaria: Guzmán Garmendia Pérez

Galdera, Mercadonak Mena Supermercados xurga tzeari buruzkoa.

GUZMÁN MIGUEL GARMENDIA PÉREZ JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea Guzmán Miguel Gar-
mendia Pérez jaunak aurkeztutako galdera, Mer-
cadonak Mena Supermercados xurga tzeari buruz-
koa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Nafarroako Alderdi Sozialista talde parlamenta-
rioari a txikitako Guzmán Garmendia Pérezek,
Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren
babesean, honako galdera hau aurkezten du,
Osoko Bilkuran ahoz eran tzun dakion:

2017ko mar txoaren 1ean, Mercadonak, bazki-
de bakar gisa, egoi tza Nafarroako hiriburuan duen
Mena Supermercados-ekin bat egin zuen xurga -
tze bidez.

Nafarroako Gobernuak zer balorazio egiten du
bere egoi tza Valen tziako erkidegoan duen super-
merkatu-kate horren mugimendu hori dela-eta?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 11n

Foru parlamentaria: Guzmán Garmendia Pérez
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Galdera, osasun arloko prestazioetarako eta hi tzarmenetarako aurrekon-
tu-partidari buruzkoa.

SERGIO SAYAS LÓPEZ JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea Sergio Sayas López
jaunak aurkeztutako galdera, osasun arloko pres-
tazioetarako eta hi tzarmenetarako aurrekontu-
partidari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Unión del Pueblo Navarro (UPN) talde parla-
mentarioko Sergio Sayas López jaunak, Legebil -
tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren babese-
an, honako galdera hau egiten du, Nafarroako
Gobernuko Osasuneko kon tseilariak Osoko Bilku-
ran ahoz eran tzun dezan:

– Gobernuak zergatik aurreikusten du osasun
arloko prestazioetarako eta hi tzarmenetarako
aurrekontu-partidan urtea igoera handiarekin
ixtea?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 11n

Foru parlamentaria: Sergio Sayas López

Galdera, Nafarroako sinboloen defentsari buruzkoa.

CARLOS GARCÍA ADANERO JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea Carlos García Adane-
ro jaunak aurkeztutako galdera, Nafarroako sinbo-
loen defen tsari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Nafarroako Gorteetako kide den eta Unión del
Pueblo Navarro (UPN) talde parlamentarioari a -
txikita dagoen Carlos García Adanero jaunak,
Legebil tzarreko Erregelamenduko 188. artikuluan
eta hurrengoetan ezarritakoaren babesean, hona-
ko galdera hau aurkezten du, Herritarrekiko eta
Erakundeekiko Harremanetako kon tseilariak
Osoko Bilkuran ahoz eran tzun dezan:

– Nafarroako Gobernuaren ustez, Nafarroako
sinboloak indargabe tzen dituen legearen aldeko
botoa ematea al da sinbolo horiek defenda tzeko
modurik onena?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 11n

Foru parlamentaria: Carlos García Adanero
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Galdera, manifesta tzeko eskubideari buruzkoa.

CARLOS GARCÍA ADANERO JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea Carlos García Adane-
ro jaunak aurkeztutako galdera, manifesta tzeko
eskubideari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Nafarroako Gorteetako kide den eta Unión del
Pueblo Navarro (UPN) talde parlamentarioari a -
txikita dagoen Carlos García Adanero jaunak,
Legebil tzarreko Erregelamenduko 188. artikuluan
eta hurrengoetan ezarritakoaren babesean, hona-
ko galdera hau aurkezten du, Herritarrekiko eta
Erakundeekiko Harremanetako kon tseilariak
Osoko Bilkuran ahoz eran tzun dezan:

– Nafarroako Gobernuaren ustez, Gobernua-
ren alde dauden per  tsonek soil ik al dute
manifesta tzeko eskubidea?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 11n

Foru parlamentaria: Carlos García Adanero

Galdera, ikus-en tzunezkoen ekoizpenerako 2017ko lagun tzen deialdiari
buruzkoa.

DABID ANAUT PEÑA JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea Dabid Anaut Peña
jaunak aurkeztutako galdera, ikus-en tzunezkoen
ekoizpenerako 2017ko lagun tzen deialdiari buruz-
koa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

EH Bildu Nafarroa talde parlamentarioari atxi-
kitako foru parlamentari Dabid Anaut Peñak,
Legebil tzarreko Erregelamenduan xedatuaren
babesean, honako ahozko galdera egin nahi du
Nafarroako Gobernuak Osoko Bilkuran eran tzun
dezan.

Apirilaren 5eko 5E/2017 Foru Aginduaren bitar-
tez, Nafarroako Gobernuak “Nafarroako ikus-en -
tzunezkoen ekoizpenerako diru-lagun tzak” emate-
ko deialdia one tsi zuen.

Aurtengo deialdian, euskarari dagokionez, iriz-
pide bakarra jaso tzen da. 9. oinarrian, onuradunen
betebeharrak zehazten dituenean hain zuzen ere,
honako hau jaso tzen da:

i) Autonomia-erkidegoen eremuko telebista
operadoreen kasuan, eta Iruñeko barrutiko tokiko
operadoreen kasuan, diruz lagundutako euskaraz-
ko programetako bat gu txienez ere ematea bere
lizen tziako LTDeko kanal nagusian, lehen emanal-
dian edo lehendik gaztelaniaz emandako progra-
mak euskaraz emanez (uztaila eta abuztuan
salbu).

2016ko deialdian, berriz, aurtengo puntu hori
bera jaso tzen zen hi tzez hi tz, baina horretaz gain
euskararen presen tzia susta tzen zuten beste iriz-
pide eta betebehar ba tzuk ere jaso tzen ziren.
Sarreran, esate baterako, 2017an ez bezala, eus-
kara susta tzeari lotutako aipamen argia zegoen:
“euskara bul tza tzeari lotutako foru araudia kon-
tuan hartuta, deialdiak euskara bul tza tzen duten
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Galdera, 110/1986 Foru Dekretuaren aldaketari buruzkoa.

MARÍA ASUNCIÓN FERNÁNDEZ DE GARAYALDE LAZKANO SALA ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea María Asunción Fer-
nández de Garayalde Lazkano Sala andreak aur-
keztutako galdera, 110/1986 Foru Dekretuaren
aldaketari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

EH Bildu Nafarroa talde parlamentarioari atxi-
kitako foru parlamentari Asun Fernández de
Garaialde y Lazkano andreak, Legebil tzarreko
Erregelamenduan ezarritakoaren babesean,
honako galdera hau aurkezten du, Osoko Bilkuran
ahoz eran tzuteko:

110/1986 Foru Dekretua alda tzea programa-
akordioan jasota dago. EH Bilduren ustez, foru

dekretua elkarte- nahiz lurralde-errealitate berrira
egoki beharra dago, halako moduan non bide
emanen bai tzaio mota eta bolumen orotako
elkartegin tzari, egungo mugak gaindituz eta, are,
lurralde errealitatearen araberakoagoa izateko.

Gure ustez, elkarteetan bildutako nahiz bildu
gabeko gaztediaren ordezkari tza-organo bat behar
dugu, elkarte guztiak eta antolamendu-molde guz-
tiak aitortuko dituena, Nafarroa oso abera tsa baita
elkarteak egiteko moduan ere.

Horregatik, jakinda dekretu hori alda tzeko urra -
tsak egiten ari direla, honako hau jakin nahi dut:

– Zertan da dekretu hori alda tzeko prozesua?

– Elkarteetan bildutako nahiz bildu gabeko
gazteen parte-har tzea ahalbidetuko al da?

– Nola gauzatuko da parte-har tze hori? Izan
ere, gure tzat oso garran tzi tsua da teknikarien iri -
tzia ezagu tzea, bai eta udaletan lan hori nola gau-
zatuko den jakitea ere.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 11n

Foru par lamentar ia: Asun Fernández de
Garaialde

berariazko programak susta tzen ditu, bai eta

hizkun tza horretan gara tzen diren edukiak ere”.

Horren ondorioz, euskara susta tzeko progra-

mei eta euskarazko programei atal eta lagun tza

bereziak esleitu zi tzaizkien, sarreran aipatutako

helburu horretara hurbil tzen lagunduko zutenak.

Urte batetik bestera, 2016tik 2017ra alegia,

desagertu egin dira ikus-en tzunezko ekoizpenean

euskara susta tzeko aipamen eta irizpide ia guz-
tiak.

Nafarroako Gobernuak 2017. urtean ikus-en -
tzunezkoen ekoizpenerako deialdia aldatu du eta
euskara susta tzeko aipamen, irizpide eta betebe-
har gehienak kendu ditu. Zein da horretarako arra-
zoia?

lruñean, 2017ko maia tzaren 11n.

Foru parlamentaria: Dabid Anaut Peña
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Galdera, Nafarroako Ospitaleguneko sukaldeak publikoak bihurtzeko era-
bakiari buruzkoa.

JAVIER GARCÍA JIMÉNEZ JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea Javier García Jimé-
nez jaunak aurkeztutako galdera, Nafarroako
Ospitaleguneko sukaldeak publikoak bihurtzeko
erabakiari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Nafarroako Alderdi Popularreko foru parlamen-
tarien elkarteko parlamentari Javier García Jimé-
nez jaunak, Legebil tzarreko Erregelamenduan
ezarritakoaren babesean, honako galdera hau
aurkezten du, Osasuneko kon tseilari Fernando
Domínguez jaunak Osoko Bilkuran ahoz eran tzun
dezan:

Nafarroako Gobernuak zergatik erabaki du
Ospitaleguneko sukaldeak publiko bihur tzea, kon-
tuan hartu gabe horrek ekarriko duen aurrekontu-
igoera?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 11n

Foru parlamentaria: Javier García Jiménez

Galdera, Nafarroak Estatuari ordaindu beharrekoa ezar tze aldera egiten
ari den Hi tzarmen Ekonomikoaren negoziazioari buruzkoa.

LAURA LUCÍA PÉREZ RUANO ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea Laura Lucía Pérez
Ruano andreak aurkeztutako gaurkotasun handiko
galdera, Nafarroak Estatuari ordaindu beharrekoa
ezar tze aldera egiten ari den Hi tzarmen Ekonomi-
koaren negoziazioari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Podemos-Ahal Dugu talde parlamentarioari
atxikitako foru parlamentari Laura Pérez Ruano
andreak, Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarri-
takoaren babesean, gaurkotasun handiko honako
galdera hau egiten du, Nafarroako Gobernuko
Ogasuneko eta Finan tza Politikako kon tseilariak
ahoz eran tzun dezan Legebil tzarreko hurrengo
Osoko Bilkuran.

Nafarroak Estatuari ordaindu beharrekoa ezar -
tze aldera egiten ari den Hi tzarmen Ekonomikoa-
ren negoziazioari dagokionez, eta kontuan hartuta
Nafarroako Ogasuneko teknikariek egindako
azterlanak eta  txostenak:
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Galdera, Villafranca-Azkoien eta Azkoien-Erriberri tarteetako AHTaren
obra-proiektuei buruzkoa.

ADOLFO ARAIZ FLAMARIQUE JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea Adolfo Araiz Flamari-
que jaunak aurkeztutako gaurkotasun handiko gal-
dera, Villafranca-Azkoien eta Azkoien-Erriberri tar-
teetako AHTaren obra-proiektuei buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

EH Bildu Nafarroa talde parlamentarioaren ele-
dun Adolfo Araiz Flamarique jaunak Gobernuari
zuzendutako gaurkotasun handiko honako galdera
hau aurkezten dio Legebil tzarreko Mahaiari,

2017ko maia tzaren 18an egin beharreko kontrole-
ko Osoko Bilkuran izapide tzeko:

Aste honetan zehar zenbait albiste argitaratu
da Nafarroan abiadura handiko trena dela-eta,
Sustapeneko ministroak iragan asteazkenean
Nafarroan emandako hi tzaldiaren harira.

Hori ikusirik, gaurkotasun handiko galdera hau
aurkezten dut:

Nafarroako Gobernuaren asmoa al da Villa-
franca-Azkoien eta Azkoien-Erriberri tarteetako
obra-proiektuak buka tzea, ministroak eskatu dio-
nez, ADIFek horiek one ts di tzan? Gobernuak
noizko aurreikusten du bukatuko direla proiektu
horiek?

Kontuan hartuta Nafarroako aurrekontu indar-
dunetan ez dagoela horretarako aurrekontu-kredi-
turik, nork eginen luke tarte horien lizitazioa?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Foru parlamentaria: Adolfo Araiz Flamarique

Nafarroako Ogasuneko teknikar iek Hi -
tzarmenerako hasierako ekarpen gisa kalkulatu
dituzten 342 milioiko eta 494 milioiko zenbatekoe-
kin bat, Nafarroaren tzat zenbat da, milioi eurotan,
Estatuaren zor publikoa ordain tzea?

Estatuaren zor publikoa dela-eta Nafarroak
ordaindu beharreko zenbatekoaren kalkuluan,
kontuan hartu al da Estatua astin tzen ari diren
ustelkeria-kasu ugariek eragindako zor publikoa?
Nafarrek zenbat ordaindu behar dute urtean ustel-
keriaren ondorioz?

Gobernuak ba al du asmorik Hi tzarmen Eko-
nomia onesten duen 28/1990 Legeko 54. artikulu-
ko 2. apar tatuko c) letra auzitan jarr i eta
birnegozia tzeko, zeinean esaten bai tzaigu Foru
Erkidegoak bere gain hartu gabeko zama direla
Estatuaren zama guztiak amortiza tzeko interesak
eta kuotak?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 12an

Foru parlamentaria: Laura Pérez Ruano
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Galdera, itunpeko irakaskun tzaren gainean Nafarroako Gobernuak dau-
kan jarrera politikoari buruzkoa.

JOSÉ JAVIER ESPARZA ABAURREA JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea José Javier Esparza
Abaurrea jaunak aurkeztutako gaurkotasun handiko
galdera, itunpeko irakaskun tzaren gainean Nafarro-
ako Gobernuak daukan jarrera politikoari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Unión del Pueblo Navarro (UPN) talde parla-
mentarioari a txikia dagoen eta Nafarroako Gortee-

tako kide den José Javier Esparza Abaurrea jau-
nak, Legebil tzarreko Erregelamenduko 188. artiku-
luan eta hurrengoetan ezarritakoaren babesean,
gaurkotasun handiko honako galdera hau aurkez-
tu du, Nafarroako Gobernuko lehendakariak eran -
tzun diezaion:

Orain dela egun ba tzuk, Podemos-Ahal Duguk
berre tsi egin zuen Nafarroako itunpeko ikaste txeak
auditoria-andana bat egitera behar tzeko asmoa, eta
itunak bukatu ahala berrikusten hastea eskatu zuen.

Nafarroako Gobernua bat al dator Podemos-
Ahal Duguk itunpeko irakaskun tzari buruz daukan
jarrera politikoarekin?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Foru parlamentaria: J. Javier Esparza Abaurrea

Galdera, Errepublikaren bandera para tzeagatik Gobernuaren Ordezkari -
tzak udal ba tzuen aurka jarritako salaketari buruzkoa.

JOSÉ MIGUEL NUIN MORENO JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea José Miguel Nuin
Moreno jaunak aurkeztutako gaurkotasun handiko
galdera, Errepublikaren bandera para tzeagatik
Gobernuaren Ordezkari tzak udal ba tzuen aurka
jarritako salaketari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Izquierda-Ezkerrako foru parlamentarien elkar-
teko José Miguel Nuin Morenok, Nafarroako Parla-

mentuko Erregelamenduan ezarritakoaren babe-
sean, gaurkotasun handiko honako galdera hau
aurkezten du, Nafarroako Gobernuak Osoko Bil-
kuran ahoz eran tzun dezan:

Udal ba tzuek (Lizarra, Tafalla, Burlata, Bara-
ñain...) erabaki zuten Errepublikaren bandera
para tzea beren fa txadetan iragan apirilaren 14an,
terrorismo frankistak 1936an eraildako 3.000tik
gora nafarrei omenaldia egiteko.

Gobernuaren Ordezkari tzak salaketa jarri du
udal horien aurka, Errepublikaren bandera jar -
tzeagatik.

Nafarroako Gobernuak zer balorazio egiten du
terrorismo frankistak Nafarroan eraildako per -
tsonei omenaldia egiteagatik Gobernuaren
Ordezkari tzak eraku tsitako jokabide hori dela-eta?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Foru parlamentaria: José Miguel Nuin Moreno
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Galdera, Nafarroako Foru Komunitatean eskola uzteari buruzkoa.

CARLOS GIMENO GURPEGUI JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea Carlos Gimeno Gur-
pegui jaunak aurkeztutako gaurkotasun handiko
galdera, Nafarroako Foru Komunitatean eskola
uzteari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Nafarroako Alderdi Sozialista talde parlamenta-
r ioar i a txikitako Carlos Gimeno Gurpeguik,
Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren
babesean, gaurkotasun handiko honako galdera
hau egin du, Osoko Bilkuran ahoz eran tzun
dakion:

Zein da kon tseilariaren iri tzia Nafarroako Foru
Komunitatean eskola uztea hain modu nabarme-
nean igo izanari buruz?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Foru parlamentaria: Carlos Gimeno Gurpegui

Galdera, Buztin txuriko ikaste txe publikoko obren egoerari buruzkoa.

ISABEL ARAMBURU BERGUA ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea Isabel Aramburu Ber-
gua andreak aurkeztutako gaurkotasun handiko
galdera, Buztin txuriko ikaste txe publikoko obren
egoerari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Geroa Bai talde parlamentarioari a txikitako foru
parlamentari Isabel Aranburu Berguak, Legebil -
tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren babese-
an, gaurkotasun handiko honako galdera hau aur-
kezten du, Nafarroako Gobernuko Hezkun tzako
kon tseilariak maia tzaren 18ko Osoko Bilkuran
ahoz eran tzun dezan:

Arbeloa Construcciones enpresa esleipen-har -
tzailea har tzekodunen konkur tsoa deklaratu oste-
an Buztin txuriko Haur eta Lehen Hezkun tzako
ikaste txea handi tzeko obrak geldituta daudela iku-
sita,

Zertan dira Buztin txuriko ikaste txe publikoko
obrak?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Foru parlamentaria: Isabel Aranburu Bergua
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Galdera, Familiari lagun tzeko II. Planari buruzkoa.

ANA MARÍA BELTRÁN VILLALVA ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maia tzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Ba tzarrari en tzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Izapide tzeko onar tzea Ana María Beltrán
Villalva andreak aurkeztutako gaurkotasun handi-
ko galdera, Familiari lagun tzeko II. Planari buruz-
koa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin tzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapide tzea.

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Nafarroako Alderdi Popularreko foru parlamen-
tarien elkartearen eledun Ana Beltrán Villalba
andreak, Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarri-
takoaren babesean, gaurkotasun handiko honako

galdera hau aurkezten du, Nafarroako Gobernuko
lehendakariak Osoko Bilkuran ahoz eran tzun
dezan:

2016ko urtarrilaren 15ean, Nafarroako Alderdi
Popularrak eskatutako agerraldi batean, Laparra
lehendakariordeak adierazi zuen Familiari lagun -
tzeko II. Plana presta tzen ari zirela.

Geroago, apirilaren 15eko jardunaldi ba tzuetan
iragarri zuen planak zer neurri bul tzatuko zituen.

Urtebete eta erdi joan da eta ez dago Familiari
lagun tzeko II. Planik.

Gaiak duen garran tzia eta gertatu den a -
tzerapena ikusita, honako galdera hau egiten
diogu Nafarroako Gobernuko lehendakariari:

Nafarroako Gobernuak noiz eginen du orain
dela urte eta erdi iragarritako Familiari lagun tzeko
II. Plana?

Iruñean, 2017ko maia tzaren 15ean

Foru parlamentaria: Ana Beltrán Villalba
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Gal de ra, Nafarroako Foru Komunitatearen Plan Zuzendari berriari
buruzkoa.

GAL DE RA ERRE TI RA   TZEA

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2017ko
maiatzaren 15ean egindako bilkuran, Eledunen
Batzarrari entzun ondoren, erabaki hau hartu
zuen, besteak beste:

1. Adieraztea jaki na ren gai ne an dagoela Móni-
ca Domenech Linde andreak aur kez tu ri ko gal de ra
erre ti ra tu duela. Gal de ra Nafarroako Foru Komuni-
tatearen Plan Zuzendari berriari buruzkoa zen, eta

2017ko maiatzaren 12ko 69. Nafa rro a ko Par la -
men tu ko Aldiz ka ri Ofi zi a le an argi ta ra tu zen.

2. Erabaki hau Nafarroako Parlamentuko Aldiz-
kari Ofizialean argitara  tzea.

Iru ñe an, 2017ko maiatzaren 15ean

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza
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